名称: 高精度铆钉拉拔仪

其他名称：饰面砖粘结强度拉拔仪，粘结强度拉拔仪，保温钉强度拉拔仪

型号：MD-6S
荣计达产品编号：SJ13

一，产品简介：

高精度铆钉拉拔仪是我公司推出的一款适用于建筑工程固定隔热保温材料铆钉拉拔力、墙体隔热保温材料粘结强度的专用仪器，采用高精度传感器、机电一体化设计，有功能强大、重量轻、手柄操作省力、简单等特点。产品采用S型高精度传感器、机电一体化设计，全套仪器为一个整体，手柄、S型传感器、丝杠、反力之座机械部分构成一个"门"是结构，数显表，可直接读取拉力值（kN）和强度值(Mpa)，自动计算、峰值保持、存储和查询功能，特别适合试验室和现场使用，全套检测仪具有功能强大、重量轻、手柄操作省力、简单等特点。

First, the product introduction:
The high-precision rivet drawing instrument is a special instrument introduced by our company for the rivet drawing force of the building engineering fixed thermal insulation material and the bonding strength of the wall thermal insulation material. It adopts high-precision sensor and electromechanical integration design. It is powerful, light in weight, easy to operate and simple. The product adopts S-type high-precision sensor and mechatronics design. The whole set of instruments is a whole. The mechanical part of the handle, S-type sensor, lead screw and reaction force constitutes a "door" is a structure, digital display, can be directly read Pull value (kN) and intensity value (Mpa), automatic calculation, peak hold, storage and query function, especially suitable for laboratory and field use, the full set of detectors are powerful, light weight, easy to operate and simple.

二，技术参数：

★仪器结构：一体式

★显示模式：力值KN /强度值Mpa可调

★测量范围：0-6.000KN /3.75Mpa

★分辨率：0.001KN

★测试精度：0.5%F.S

★峰值保持、液晶照明


★数据存储：500条

★数值修正：10段折线

★供电方式：高容量锂电

★拉拔行程：65mm

★主题材质：轻质合金

★主题重量：2.8Kg

Second, technical parameters:
★ Instrument structure: integrated
★ Display mode: force value KN / intensity value Mpa adjustable
★Measurement range: 0-6.000KN / 3.75Mpa
★ Resolution: 0.001KN
★ Test accuracy: 0.5% F.S
★ Peak hold, LCD lighting
★Data storage: 500
★Value correction: 10 segments of polyline
★Power supply mode: high capacity lithium battery
★ Pulling stroke: 65mm
★ Theme material: light alloy
★ Theme weight: 2.8Kg

三，产品特点：

★一体化设计、轻质合金主体，

★配有内置数显仪表，采用S型高精度传感器；

★设置菜单，数据可记录、查询、删除操作；

★超低功耗设计，无操作自动关机，连续工作时间可超过200 小时；

★强度Mpa和力值KN两种测量模式。

Third, product features:
★Integrated design, light alloy body,
★ equipped with built-in digital display instrument, using S-type high-precision sensor;
★Set menu, data can be recorded, inquired, deleted;
★Ultra low power consumption design, no operation, automatic shutdown, continuous working time can exceed 200 hours;
★ Two measurement modes: intensity Mpa and force value KN.

四，符合标准

JGJ144-2004《外墙外保温工程技术规程》

JG158-2004《胶粉聚苯颗粒外墙外保温系统》

JG149-2003《膨胀聚苯板薄抹灰外墙外保温系统》

JGJ110-2008《建筑工程饰面砖粘结强的检验标准》

JGJ126-2000《外墙饰面砖工程施工及验收规程》

Fourth, in line with the standard
JGJ144-2004 "Technical Regulations for External Thermal Insulation Engineering"
JG158-2004 "Glass powder polystyrene particle exterior insulation system"
JG149-2003 "Expanded polystyrene board thin plastering exterior insulation system"
JGJ110-2008 "Inspection Standard for Bonding of Building Finishing Tiles"
JGJ126-2000 "Construction and Acceptance Procedures for Exterior Wall Finishing Bricks"

五，产品配置

1、 拉拔仪主机1台

2、 充电器和USB充电线各1个

3、 试块40*40mm和100*100mm各3块

4、 铆钉拉拔头6/8/10mm各1个

5、 便携式仪器箱

6、 AB胶1盒

7、 说明书、保修卡、合格证各1份

Five, product configuration
1, puller host 1
2. One charger and one USB charging cable
3, test block 40*40mm and 100*100mm each 3 pieces
4, rivet pull head 6/8/10mm each 1
5, portable instrument box
6, AB glue 1 box
7. One copy of the manual, warranty card and certificate

